
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 785
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Skatteministeriet ikke opererer med dyna-
miske, afsmittende effekter, når det netop var argumentet for "magnetvarer",
som resulterede i, at afgifterne på øl og sodavand blev sænket i forbindelse
med Vækstplan DK for at sikre en effekt på den øvrige grænsehandel?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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